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Abstract (en)
[origin: ES2595931A1] In order to provide a generic device for a cooking field with better properties in terms of great comfort, a device is proposed
for a cooking field (22), with a control unit (12) which is intended to have account for at least one specific heating zone parameter (26) by adapting at
least one basic recipe (14) to generate at least one recipe for the embodiment (16). (Machine-translation by Google Translate, not legally binding)

Abstract (de)
Um eine gattungsgemäße Vorrichtung mit verbesserten Eigenschaften hinsichtlich eines hohen Komforts bereitzustellen, wird eine Vorrichtung für
ein Kochfeld (22) vorgeschlagen, mit einer Steuereinheit (12), die dazu vorgesehen ist, zumindest einen Heizzonenspezifischen Parameter (26) bei
einer Anpassung zumindest eines Basisrezepts (14) zu einer Erzeugung zumindest eines Ausführungsrezepts (16) zu berücksichtigen.
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